

## Acknowledgements

As co-chairs of the 2015 Atlantic Universities' Teaching Showcase, we are grateful for the dedication and hard work of colleagues from the Centre for Innovation in Teaching and Learning at Memorial who helped make the Showcase a success. We also thank those associated with the Association of Atlantic Universities' Coordinating Committee on Faculty Development who helped review articles submitted for this edition.

**Administration and Logistics:** A special thank you to Jennifer Moran whose careful organization and attention to detail ensured that everything ran smoothly and that the Showcase provided a welcoming environment for all who attended.

**Registration:** Jane Callahan, Jennifer Moran, Jim Pelley, and Anne Marie Pickup

**Session Hosts:** Jane Callahan, Jane Costello, Jason Geary, John Hoben, Justin Ible, Kim Myrick, and Amy Todd

**Technical Support:** Darcy Andrews and Paul Martin

**Communication:** Courtenay Alcock

**Gifts of Appreciation:** Angela Avery

**Proposal Reviewers:** Daphne Crane, Denise Carew, Colleen Collett, Jane Costello, Shari Costello, Jason Geary, John Hoben, Pam Phillips, Darlene Spracklin-Reid, Lisa St. Croix, Amy Todd

**Proceedings Reviewers:** Joan Butler, Daphne Crane, Jason Geary, Eileen Herteis (Mount Allison University), and Magdalen Normandeau (University of New Brunswick)

**Student Volunteers:** Armin Bodaghkhani, Swapna Puthukkudi Chalil, Emmanuel Kojo Gyan, Bahar Haghighat, Ashley Mercer, Ganandeeep Kaur Sandhu, and Yoseph Yonas Zecharias

We thank Teaching and Learning Canada, a charitable agency associated with Society for Teaching and Learning in Higher Education, for providing funding for this year's Showcase. Their support and recognition of our regional activities are deeply appreciated. Finally, we extend our gratitude to colleagues at Memorial and to those in the Atlantic region who contributed sessions to the Showcase program. It is through sharing our work at events like the Atlantic Universities' Teaching Showcase that we can help ensure quality teaching and learning in our Atlantic Canadian institutions.

*Albert Johnson and Allyson Hajek*  
Co-chairs, AAU Teaching Showcase 2015  
Center for Innovation in Teaching and Learning  
Memorial University of Newfoundland

## Remerciements

À titre de coprésidents de l'Expo-enseignement 2015 de l'Association des universités de l'Atlantique, nous tenons à exprimer notre reconnaissance, pour leur dévouement et leur travail acharné, à nos collègues du Centre pour l'innovation en pédagogie à l'Université Memorial qui ont contribué au succès de l'Expo-enseignement. Nous tenons aussi à remercier les personnes qui, associées au Comité de coordination du perfectionnement professionnel de l'Association des universités de l'Atlantique, ont contribué à la relecture des articles proposés dans la présente édition.

**Administration et logistique :** Un remerciement tout particulier à Jennifer Moran dont le sens aigu de l'organisation et la minutie ont contribué à la bonne marche de l'événement et à la qualité de l'accueil pour tous les participants.

**Inscription :** Jane Callahan, Jennifer Moran, Jim Pelley et Anne Marie Pickup

**Hôtes des séances :** Jane Callahan, Jane Costello, Jason Geary, John Hoben, Justin Ible, Kim Myrick et Amy Todd

**Soutien technique :** Darcy Andrews et Paul Martin

**Communications :** Courtenay Alcock

**Cadeaux :** Angela Avery

**Relecteurs et relectrices des propositions :** Daphne Crane, Denise Carew, Colleen Collett, Jane Costello, Shari Costello, Jason Geary, John Hoben, Pam Phillips, Darlene Spracklin-Reid, Lisa St. Croix, Amy Todd

**Relecteurs et relectrices des Actes :** Joan Butler, Daphne Crane, Jason Geary, Eileen Herteis (Université Mount Allison) et Magdalen Normandeau (Université du Nouveau-Brunswick)

**Volontaires étudiants :** Armin Bodaghkhani, Swapna Puthukkudi Chalil, Emmanuel Kojo Gyan, Bahar Haghighat, Ashley Mercer, Ganandeep Kaur Sandhu et Yoseph Yonas Zecharias

Nous tenons à remercier Enseignement et Apprentissage Canada, organisme caritatif lié à la Société pour l'avancement de la pédagogie dans l'enseignement supérieur, pour les fonds accordés à l'Expo-enseignement de cette année. Le soutien et la reconnaissance de cet organisme en faveur des activités régionales sont grandement appréciés. Enfin, nous tenons à exprimer notre gratitude aux collègues de l'Université et de la région de l'Atlantique qui ont présenté des communications pendant l'Expo-enseignement. C'est en mettant notre travail en commun à l'occasion de rencontres comme l'Expo-enseignement de l'Association des universités de l'Atlantique que nous pouvons assurer la qualité de la pédagogie dans les établissements d'enseignement de l'Atlantique.

*Albert Johnson et Allyson Hajek*

Coprésidents, Expo-enseignement 2015, AUA

Centre pour l'innovation en pédagogie

Université Memorial de Terre-Neuve